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11من المجلد  02العددافتتاحية   

 

أن تضع بين    -الجزائر    –يسر هيئة تحرير »مجلة المنظومة الرياضية « بجامعة زيان عاشور بالجلفة  

 .  ونوعشر  أربعةسنة ألفين و   سبتمبر ، من شهر حادي عشر من المجلد ال  نيالثاأيدي قرائها العدد 

الموضوعات ومن ناحية الجهات الناشرة ومن ناحية  منوعة من ناحية  بحثا    32وقد تضمن هذا العدد  

 لغات النشر، 

العدد   ،و    12ضم  بالعربية  النصيب   مقالا20  مقالا  وكان  متنوعة  المواضيع  ،وكانت  الأجنبية  باللغات 

أنه    الأكبر  العلم  .مع  التربوي  بالجانب  المتعلقة  البحوث  يليها  ،ثم  التدريبي  بالجانب  المتعلقة  للبحوث 

 توجد مقالات هي قيد التحكيم ،سوف تنشر في العدد القادم . 

إلى أن تبقى مجلة    في السعي  الرياضية  تحرص على استمرار سياستها  إن هيئة تحرير مجلة المنظومة 

المحلي والإقليمي، وأن تصبح مصنفة ضمن أشهر   المستوى  العالمية. وللتعرف على رائدة على  القواعد 

 المزيد من قواعد النشر وتعليمات للمؤلفين من خلال الموقع الالكتروني: 

ttps://www.asjp.cerist.dz/en/PresentationRevue/372 

الرياضية  من يتفاعلوا معها من خلال موقعها على شبكة   وتود هيئة تحرير مجلة المنظومة  قرائها أن 

لها مردود جيد   يمكن  أنها  يرون  التي  بإبداء ملاحظاتهم وتقديم مقترحاتهم  الإلكتروني  الإنترنت وبريدها 

 على تطوير المجلة والارتقاء بها.

 

 

 رئيس التحرير 

 

 



 

ditorial of Volume’ 11 n’ 02 

The editorial board of the "Sports System Journal" of the University of Zian 

Ashour, Algiers, is pleased to place in the hands of its readers the second issue of 

volume XI, of September 2000 and twenty-four years. 

This number included 32 various research on topics, publishers and publishing 

languages. 

The issue included 12 articles in Arabic and 20 articles in foreign languages. The 

topics were diverse and the largest share of research on the training aspect, 

followed by research on the educational aspect. With articles under arbitration, it 

will be published in the next issue. 

The editorial board of the Sports System magazine is keen to maintain its policy 

of seeking to remain a leading magazine at the local and regional levels, and to 

become ranked among the world's most popular rules. For more publishing rules 

and instructions for authors through the electron site 

ttps://www.asjp.cerist.dz/en/PresentationRevue/372 

The editorial board of the Sports System magazine would like its readers to 

interact with it through its website and e-mail by providing feedback and 

suggestions that they consider can have a good impact on the magazine's 

development and upgrading. 

Editor 
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